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Bereikbaarheid 

openbaar vervoer en fiets: 

www.brabant.nl/route 

Datum 

12 november 2019 

Ons kenmerk 

C2254143/4602892   

Uw kenmerk 

- 

Contactpersoon 

J.J.A.M. Hermans 

Telefoon 

(073) 681 28 07 

Email 

jhermans2@brabant.nl 
 

Bijlage(n) 

- 

Bij brief van 30 oktober 2019, ingekomen op 31 oktober 2019, heeft u namens 

de CU-SGP-fractie schriftelijke vragen gesteld. 

 

Wij beantwoorden deze vragen als volgt. 

 

1. Heeft u kennis genomen van de uitspraken van de gedeputeerde in de 
Nieuwsuur uitzending van 26 oktober? 
Antwoord: Ja. 

 

2. Deelt u de conclusie van gedeputeerde Grashoff dat collega provincies zijn 
gezwicht voor intimidatie? 
Antwoord: Ja. 

 
3. Heeft uw college inmiddels contact gehad met de collega-bestuurders over 
deze beschuldiging? Zo ja, wat was de reactie van de bestuurders? 
Antwoord: Nee, er is geen sprake van een beschuldiging. 

 
4. Bent u bereid om publiekelijk verontschuldigingen aan te bieden over de 
uitspraken van gedeputeerde Grashoff en als college stevig afstand te nemen 
van de suggestie dat er door collega-bestuurders gezwicht is voor intimidatie? 
Antwoord: Nee. 

 
5. Is de vertegenwoordiging van onze gedeputeerde in deze kopgroep nog 
geloofwaardig na de stevige uitspraken waarin hij de besluitvorming in de 
colleges van GS in andere provincies betitelt als zwichten voor intimidatie? 
Antwoord: Ja. 
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6. Is hier ook met andere provincies over gesproken? Zo ja, wat was de 
uitkomst van deze gesprekken? 
Antwoord: Nee, over het deel uitmaken van de kopgroep is niet nader 

gesproken 

 
7. Bent u met ons van mening dat de uitspraken van de gedeputeerde de 
positie van de provincie Brabant als geheel binnen het IPO heeft geschaad? 
Zo ja, wat zijn uw vervolgstappen om de schade te herstellen. Zo nee, is dit 
ook gebaseerd op gesprekken die u gevoerd heeft met collega-bestuurders in 
de betreffende provincies. 
Antwoord: Nee. Van geen van de andere provincies is een reactie gekomen 

op de uitspraak. 

 
8. Graag zie ik een reflectie van het college op het effect die de uitspraken 
van de gedeputeerde op het werk dat Statenleden kan hebben die naar eer 
en geweten hun werk doen om tot goede besluitvorming te komen. 
Antwoord:  

Het is voor GS niet mogelijk om een reflectie op het effect van deze uitspraken 

op het werk van Statenleden te geven. Het is niet onmogelijk dat Statenleden 

zelf hier zeer verschillende reflecties op hebben. 

 

 

 

Gedeputeerde Staten van Noord-Brabant, 

 

de voorzitter, de secretaris, 

 

prof. dr. W.B.H.J. van de Donk drs. M.J.A. van Bijnen MBA 
 

 


